
Azijski	Fa	konferenci	v	letu	2018

Pozdrave	vsem	Dafa	učencem,	ki	se	udeležujete	azijske	Fa	konference!

Poslednje	 reševanje	 je	 bilo	 zagotovljeno	 v	 času,	 ko	 so	 se	moralne	 vrednote	 človeštva
izjalovile.	Težko	je	reševati	ljudi	kjer	ima	zlo	prevlado,	ko	se	soočate	s	strahovi	pregona
in	 ko	 je	 ljudski	 um	napolnjen	 z	 lažmi.	 Toda	 večina	 naših	 praktikantov	 je	 uspešnih	 pri
reševanju	 ljudi.	 Resnica	 je,	 če	 nič	 ne	 bi	 bilo	 težko,	 ne	 bi	 bilo	 potrebe	 po	 tistih,	 ki
kultivirajo	 Veliko	 Pot	 Dafe,	 ki	 izvajajo	 odrešitvanje,	 in	 seveda,	 niti	 se	 ne	 bi	 mogla
pokazati	 veličanstna	 vrlina	 učencev	 Dafe.	 Vsi	 tisti,	 ki	 ste	 jih	 rešili,	 bodo	 nekega	 dne
postali	bitja	vaših	[domen].	Vi	ste	upanje	za	vsa	življenja	in	vi	ste	prihodnost!

Vaš	Učitelj,

Li	Hongdži	
14.	oktober	2018
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